



Invitation to attend the Second Extra Ordinary General Meeting on 15 January 2019

The Board of Directors of the Muscat City Desalination Company SAOG (Board) is pleased to invite the shareholders of the Company to a second Extra Ordinary General Meeting (EGM) to be held at 3:00 pm on 15 January 2019 at the Business Hall of the Capital Market Authority, Muscat. The legal quorum for holding the EGM on 13 December 2018 was not met. The second EGM shall consider the following agenda:

Agenda of the EGM

To approve a few amendments to the Articles of Association of the Company in accordance with the Annexure of the agenda circulated to the shareholders.

In accordance with the Articles of Association of the Company, every shareholder has the right to appoint any other person as his proxy to attend the meetings and vote on his behalf by authorising such person in writing, by way of a proxy card issued by the Company. Any natural person should attach to the proxy card, a copy of his ID if male, and passport if female or minors. Those who have no ID or resident card, should submit a copy of their passport if they are non-Omani. For juristic persons, the proxy form shall be signed by one of the authorized signatories and sealed by the company's stamp accompanied with copies of the commercial registration certificate.

Please be present at least 30 minutes prior to the meeting.

For more information, please contact the legal adviser, Mr. Yaqhdhan Al Busaidi, telephone number +968 24573073.

For Muscat City Desalination Company SAOG

Tomotaka Inoue
Chief Financial Officer





أعلان الدعوة لحضور اجتماع الجمعية العامة غير العادية الثانية بتاريخ 15 يناير 2019م

يسر مجلس إدارة شركة مدينة مسقط للتحلية ش.م.ع.ع ("مجلس الإدارة") دعوة مساهمي الشركة الكرام لحضور اجتماعي الجمعية العامة غير العادية الثانية والمقرر عقدها في تمام الساعة 3:00 (الثالثة) مساءً بتاريخ 15 يناير 2019م في قاعة رجال الأعمال بالهيئة العامة لسوق المال، مسقط، حيث لم يكتمل النصاب القانوني لصحة عقد اجتماع الجمعية العامة غير العادية التي كان المقرر عقدها في 13 ديسمبر 2018م. سينظر اجتماع الجمعية العامة غير العادية الثانية في جدول الاعمال التالي:

جدول أعمال الجمعية العامة غير العادية

الموافقة على تعديل بعض مواد النظام الأساسي للشركة وفقاً للملحق المرفق بالدعوة الموزعة على المساهمين.

وفقاً للنظام الأساسي للشركة يحق لأي مساهم أن يفوض خطياً أي شخص آخر لحضور الاجتماعات والتصويت على القرارات المتخذة نيابة عنه، على أن يكون التفويض على بطاقة التفويض المرفقة بالدعوة. ويجب بالنسبة للشخص الطبيعي أن يرفق ببطاقة التفويض نسخة من البطاقة الشخصية للبالغين، ونسخة من جواز السفر للنساء والقصر الذين لا يحملون بطاقة شخصية، وبطاقة مقيم أو جواز السفر لغير العمانيين. كما يجب بالنسبة للشخص الاعتباري أن تكون بطاقة التفويض موقعاً عليها من أحد الأشخاص المفوضين بالتوقيع ومختومة بختم الشركة ومرفقاً بها نسخة من شهادة التسجيل في السجل التجاري.

كما يرجى الحضور إلى مقر الاجتماع قبل الموعد المحدد بنصف ساعة على الأقل.

وفي حالة وجود أية إستفسارات يرجى الاتصال بالفاضل/ اليقظان البوسعيدي - المستشار القانوني للشركة على هاتف رقم (24573073).

وقع بالنيابة عن شركة مدينة مسقط للتحلية ش.م.ع.ع



Tamara

توماتاكو انيو
المدير المالي